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Pensionärsrådet  

Sekretariatet   
Handläggare  Diarienummer 

Leif Andersson  RS/ 

 

 

Datum och tid Torsdagen den 23 maj 2024, kl. 14:00-16:30 

Plats Centralsjukhuset Karlstad. Lokal: Morbrors ådra 

Politiker 

 

 

 
Organisationer 

 

 

 

 

 

 

 

Tjänstepersoner 

Elisabeth Björk  (V) 

Fredrik Larsson (M) 

Sara Gunnarsson  (L) 

  

  
 

Christina Wahrolin  PRO 

Eivor Nilsson SPF 

Eva Nylin  PRO 

Eva Svensson SKPF 

Irene Runkvist Karlsson SKPF 

Jan Rulcker SPF 

Kenneth Klarström PRO 

Peter Svensson SPF 

Stig Allan Karlsson PRO 

Kajsa Jernberg PRO  

Torsten Born PRO 

  

Annelie Lindström Strateg 

Leif Andersson Sekreterare 

Ulrika Nilsson Verksamhetschef 

  
 

 

Program 

1. Mötet öppnas av Ordförande  

Elisabeth Björk öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

2. Föregående sammanträde 

En kort summering av föregående sammanträde som lades till 

handlingarna. 

3. Informationspunkter från Region Värmland 
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• Bemanning under sommaren 

Ulrika Nilsson berättar om hur man planerar inför sommaren. 

Man tittar på bl.a semesterläggning, på skyddsarbete, 

anställningsstoppet, mertid och övertid. Man tittar också på 

samordningsvinster genom att planera och samverka 

länsövergripande och även samverka med kommunerna. Man 

jobbar på att hålla fler vårdplatser. 

Utmaningen är sjuksköterskor och läkare, lite bättre är det 

gällande undersköterskor. Nästa vecka kommer det att gå ut 

mer information kring detta berättar Ulrika. 

 

• Gråstarroperation 

Skriftlig information kring detta kommer att skickas ut då ingen 

kunde komma och berätta om detta med.  

 

• Ambulansverksamheten 

Det kommer att skickas ut information om detta. 

 

• Budget 

Regionen är mitt i budgetprocessen, och välkänt är det 

ekonomiska läget, då främst inom hälso- och sjukvården samt 

kollektivtrafiken. Arbetet fortsätter. 

Det föreligger varsel. Trotts skattehöjning krävs ändå 

uppsägning på grund av arbetsbrist. 750 miljoner kronor i 

ökade pensionskostnader är en stor del av underskottet 

2022/2023. De åtgärder som gjorts för att få ner underskottet 

har inte räckt till. 

Blockaden innebär ingen övertid och inga vikarier. 

Diskussioner med vårdförbundet förs för att klara kommande 

semesterperiod. 

Elisabeth, Fredrik och Sara svarar på frågor.  
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4. Dialog tillsammans med Anna Frödin och Lars Gohde om 

revideringen av hälso- och sjukvårdens utvecklingsplan 2040. 

Anna och Peter, tillsammans med Kristin Törnqvist och Linnéa 

Granström presenterade ”Hälso- och sjukvårdens utvecklingsplan 

2040”.  

De beskrev bakgrund, upplägga, var man står och hur man jobbar. 

Detta med såväl med ord som med PPT.  

I samband med detta presenterades ett antal frågor som man vill 

skicka ut till organisationerna för att inhämta information och material 

till arbetet. 

Formuleringar för förståelse/tolkning av frågorna diskuterades också, 

och förslag till justeringar framkom.  

 

6. Övriga frågor 

Från organisationernas sida efterlyses en workshop/temadag som 

den på CCC. Går det att få till en så i höst. Exempel på tema. ”Äldres 

hälsa”. 

Denna fråga kommer att arbetas vidare med i beredningsgruppen.  

 

7. Mötet avslutas 

Elisabeth avslutar mötet och tackar alla deltagare för ett bra sådant. 

 

Parkerade frågor att ta upp vid kommande sammanträden 2024: 

• Läkemedelskollen. 

• Ambulansverksamheten under sommaren; inväntar 

information som skickas ut via mejl. 

• Biståndsbedömare i sjukvården 

• Kostnader för uteblivet besök. 

• Upphandling kollektivtrafiken. 

 

Minnesanteckningar: 

Leif Andersson 


